
Referat fra FAU møte Bore ungdomsskule tirsdag 29. oktober 2024 

Til stede: Inger-Lise Nordbø, Janne Nordbø Jonassen, Glenn Frode Vanglo, Marit Irene Klüver 
Haugstad, Terje Skasheim og Sandra C. Børresen-Varhaug (konst. rektor). 

 

Rektor informerer 

I høstferien var det vannlekkasje i administrasjonsfløyen og ned i underetasjen (naturfag lab og 
musikkrommet). Årsaken var muligens steameren på kjøkkenet, og er en forsikringssak. Naturfag 
lab og musikkrommet må antakelig stenges for en periode. 

 

Anmerkingssystemet 

Skolen har innført et nytt system på skolen som skal erstatte det gamle systemet som benyttet 
anmerkninger for å påpeke uønsket atferd. Dette systemet er nå fjernet. Det er erstattet av et 
system som dokumenterer uheldige episoder og atferd i et lukket system med passord.   

Foresatte og elever opplever dette som et bedre og mer fornuftig virkemiddel. Tendenser vil føre 
til samtaler med elevene og foresatte, som igjen vil skape bedre forståelse hos elevene.  

I skrivende stund har skolen en utfordring med at flere lærere ikke kan samskrive i dokumentene, 
dette jobbes med og skal utbedres. 

 

Trygt og godt skolemiljø 

Skolen har hatt to lengre ettermiddagsøkter uten fagfokus, for å bygge og styrke skolemiljøet. Det 
har blant annet vært idrettsturnering og matlaging.  Skolen opplever dette som et positivt tiltak 
for skolemiljøet.  

FAU kan være med å motivere foresatte til å invitere til felles aktiviteter som bygger 
klassemiljøet, til å være interessert i ungdommene og legge til rette for fritidsaktiviteter. 

 
Showbie 

Tilbakemeldinger fra foresatte og elever er at det vanskelig å ha oversikten over hvilken lekser en 
skal gjøre. Det er mange klikk for å komme til dokumenter som f.eks årshjulet. 

Forbedringer som kan gjøres er at lærerne setter tidsfrister på lekser. I timene kan lærerne 
informerer om lekser. Lærerne kan også passe på åpning og lukking av dokumenter. 

Skolen kommer til å gjøre noen endringer. Disse skal være klare til januar. 

 
 
 

 

 



Sak til høring i SU 

Nytt skolereglementet blir tatt opp til gjennomgang og høring i SU. Elevrådet har godkjent dette. 

Søknad om permisjon fra undervisningen. 

Det vil komme nye føringer for søknad om permisjon fra undervisningen. Disse føringene er til 
høring på kommunalt nivå. Det skal være likt for alle skolene i Klepp kommune. 

 

Miljø på skolen 

På 9.trinn er skolemiljøet utfordrende, og ledelsen har foreslått en prosjektuke for å styrke og 
bygge klassemiljøet. På de andre trinnene er det ikke noen større endringer i forhold til tidligere 
år. Elevene på 10. trinn er mer modne, mens det på 8. trinn handler om å finne sin plass, i tillegg 
til at de har sine første møter med karakterer.  

Skolen har fått mer plass etter at 7. trinn har returnert til barneskolen. En fordel med at 7. trinn 
tidligere var på ungdomskolen, har vært muligheten til å bli bedre kjent med elevene og å forme 
klassene før de starter på ungdomskolen. I de kommende skoleårene vil Bore U ta imot elever fra 
Bore skule og Kleppelunden skule.  
 

2.  Fordeling av verv og oppgaver 

Inger-Lise Nordbø: nestleder og SU, 

Janne Nordbø Jonassen: kasserer 

Glenn Frode Vanglo: leder 

Marit Irene Klüver Haugstad: sekretær 

Line Brendemoen: vara til SU 

Siren Klungland Moi: SU 

Terje Skasheim: vara SU 

 

FAU gruppa har en Messenger-gruppe som blant annet vil bli brukt til å legge ut innkallelser. Hvis 
en selv ikke kan stille selv på FAU møte, må en gi beskjed til vara. 

Rektor ordner med en oversikt over hvem som er vara representant for de ulike klassene. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



3. Juleball 

FAU og skolen ønsker å bruke Bore samfunnshus sine lokaler.  Datoen er torsdag 5. desember, 
hvis lokalet er ledig.  Hvis opptatt er 12. desember et alternativ. Elevrådskontakene Lasse og 
Jane har ansvar for booking. 

FAU har to som står i døra. De andre sirkler rundt. Alle i FAU må stille.  

8. klasse foresatte går dugnad. FAU 8.klasse setter opp dugnad-listene.  

Ledelsen sender ut navnelister. De må ha godkjennelse av foresatte for å kunne dele det videre 
til FAU. Avdelingsleder sender det ut til foresatte.  

Elevrådet har ansvar for invitasjonen, pynting og dekking av lokalet og for kvelden: kåringer og 
underholdning. 

FAU har ansvar for bestilling av brus, pizza, kaffe og velkomstdrink. Hvis det er underholdning, 
ordner FAU med premie. Elevene baker brownies til desserten. 

 
Om elever ikke har råd til å delta, kan dette ordnes.  

 

Eventuelt 

• 10. klasse festen: Samfunnshuset rives 1. april. Lokale til festen: forslag aulaen på 
barneskolen. Elevene kan komme med innspill.  

• FAU har en egen e-post. Leder har pålogging til denne. 
• Samkjører datoer for FAU møter våren med SU. Det er to møter. Rektor sender datoene.  

 

Nytt FAU møte mandag 18.11 kl.18.00. Agenda: Juleballet 
 
 
 
Notat: 
Møter for våren blir følgende: 
23.jan kl. 18.00-19.00 
27.mars kl. 18.00-19.00 
 
Juleballet blir i samfunnshuset 12.desember.  

 

 

 

 

 


